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På Karlsøya-
festivalen møtte
Ragnar Olsen og
Marie Bergmann
hverandre for først
gang.

Marie Bergmann og Ragnar
Olsen har alltid beundret hver-
andre. Like etter Marie
Bergmanns konsert fredag
kveld møttes de for første gang
i sofaen på Karlsøy prestegård. 

– Jeg husker første gang jeg
så Marie Bergmann fremføre.
Det var på prelaten i 1978, for-
teller Ragnar Olsen. 

Begge to opptrådte på
Festspillene i Harstad tidligere
i år, uten å støte på hverandre.

– Det var virkelig hyggelig
endelig å få treffe Ragnar. Vi
har mye til felles, blant annet
synger vi begge på morsmålet
vårt samtidig som vi kanskje
begge to har en overlevelses
evne i musikkens kraft. Da jeg
så at Ragnar skulle spille tenkte
jeg at programmet var kom-
plett, sier Marie Bergmann.

Vakkert
– Da jeg hørte henne første

gang husker jeg at jeg tenkte at
hun har mye mening i sangene
sine. Det var sanger som feng-
te, forteller Ragnar Olsen.

Ingen av dem har vært på
Karlsøyfestivalen tidligere,
men begge trives godt.

– Det er helt fantastisk å
være her. Med en gang jeg gikk
av båten følte jeg at dette var
noe spesielt. Naturen er vakker,
folk hjelper hverandre samtidig
som det er veldig spennende at
man blander så mange ulike
mennesker, musikk og band,
sier Marie Bergmann.

Ragnar Olsen er som de fles-
te andre opptatt av den gode
festivalstemningen.

– Det er første gang jeg er
her og jeg trives utrolig godt
spesielt fordi stemningen blant
folk er så god, avslutter Ragnar
Olsen.

Første møtet

VARMET: Marie Bergmanns stemningsfulle konsert fredag
kveld varmet godt i duskregnet.

SAMMEN PÅ KARLSØY: Marie Bergmann og Ragnar Olsen beundrer hverandre. På
Karlsøyfestivalen møttes de for første gang.

Karlsøyfestivalen

sfullt

s alle at stemningen var ekstremt godt på årets festival. Her koser de

Tok kondom-
sertifikat

Lørdag formiddag var det mulig å ta kon-
domlappen. Medisinstudent Succora Nordin
(22) fra Karlsøy hadde tatt initiativ til å eta-
blere kondomskole på festivalområdet.

– Prøven består i å kunne tre kondomet
riktig på en banan. Det er faktisk mange
unge som er bedre enn de voksne, forteller
Succora.

Mange tok turen innom for å få seg et
kondomsertifikat.

– Jeg tror mange trenger å lære seg å tre
på en kondom ordentlig. Det gikk i alle fall
greit med meg, Reidun Ovesen (17).

– Vi har hatt masse folk innom. Et slikt
sertifikat må jo være det beste sjekktrikset
på byen, sier medisinstudent Ingeborg
Tyldum Skogen (22).

Reidun Ovesen (17) som tok
får hun hjelp av medisinstu-
) og Succora Nordin (22). 


